
P R O T O K Ó Ł Nr 1/2020 

z odbytego posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
w dniu 5 maja 2020 r. 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9:00, a zakończono o godz. 12:00 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariursz Szykuła 
Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
Pani Bożena Skiba 
Pani Danuta Jaworska 
Pan Maria Sak 
Pani Elżbieta Kuźma 
Pracownik Urzędu Gminy: 

- Wójt Gminy Gminy, 
- Skarbnik Gminy, 
- Przewodnicząca Rady Gminy Adamów, 
- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Suchowoli, 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Szewni Górnej, 
- Aneta Zub, Agata Malicka, Adam Walczak. 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie ąuorum, 

2. Przyjęcie porządku obrad, 

3. Przygotowanie sprawozdania z działalności Komisji za rok 2019 w celu przedłożenia go Radzie 

Gminy Adamów, 

4. Rozpatrzenie petycji - Stop zagrożenia zdrowia i życia, złożonej w dniu 23 marca 2020 r. przez 

KOALICJĘ POLSKA WOLNA OD 5G, 

5. Sprawy różne, 

6. Sporządzenie protokółu z posiedzenia, 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia 

Ad. 1. 
Radny Jacek Kuryło - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Adamów 
dokonał otwarcia posiedzenia. 
Powitał radnych oraz osoby uczestniczące w posiedzeniu. 
Następnie stwierdził, że na stan 3 członków komisji, obecnych jest 3. 

Lista obecności w załączeniu, 
(zał. Prot. Nr 1) 

Ad. 2. 
Pan Przewodniczący Jacek Kuryło przedstawił proponowany porządek posiedzenia, prosząc 
pozostałe komisje o wyrażenie swoich opinii odnośnie petycji - Stop zagrożenia zdrowia i życia, 
złożonej w dniu 23 marca 2020 r. przez KOALICJĘ POLSKA WOLNA OD 5G. 
Komisja w głosowaniu jawnym jednogłośnie (za głosowało 3) przyjęła porządek posiedzenia. 



Ad. 3. 

Opracowano sprawozdanie z działalności Komisji za rok 2019 w celu przedłożenia go Radzie 
Gminy Adamów, Sprawozdanie odczytał Pan Przewodniczący Jacek Kuryło. Przewodniczący 
Komisji w tym momencie przedstawi również ważne informacje dotyczące rozpatrywanej petycji. 

Komisja wyraziła swoje negatywne stanowisko wobec: 
wielokrotnego zwiększenia dopuszczalnego poziomu ekspozycji mieszkańców na pole 
elektromagnetyczne z zakresu mikrofalowego. 
Wprowadzenia standardu 5 G bez wcześniejszego zbadania wpływu tej technologii 
na zdrowie mieszkańców i działanie implantów oraz bez wdrożenia właściwego systemu 
monitoringu natężenia PEM w środowisku. 

Ad.5 i 6. 
Komisja sporządziła protokółu z posiedzenia. 

Ad. 4. 

Ad.7. 
Przewodniczący komisji zamknął posiedzenie komisji. 
Na tym protokół zakończono. 

Podpisy Komisji: 


